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Saco-S-rådet    PROTOKOLL 
Linköpings universitet   fört vid styrelsemöte 2025-03-18  
Styrelsen     
    Närvarande: 

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande 
Peter Hult, IMT 
Kjell Karlsson, ITN 
Torbjörn Larsson, MAI  
Janerik Lundquist, IEI 
Åsa Rybo Landelius, IFM 
David Rule, MAI 
Carina Wennerholm, HMV 
Maria Hedtjärn, UF, suppleant 
Darcy Parks, TEMA, adjungerad 
Robert Andersson, SULF, adjungerad  
(Medverkade på §§ 1-5, 10b) 
 

    Frånvarande: 
Maria Ewerlöf, HMV  
Therese Winder, UF 
Tove Mattsson, IBL, suppleant 
Per Gyberg, TEMA, suppleant 
 
 

  
§1 Inledning och formalia 
Ordföranden Krzysztof Marciniak öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Dagordningen 
godkändes och Peter Hult utsågs till justeringsperson. Föregående protokoll är justerat och 
publicerat på hemsidan och i vårt Teams. Vi har provat att justera senaste protokollet med 
den elektroniska Sunet-tjänsten eduSign vilket fungerade bra varför vi tänker fortsätta med 
detta. 
 
§2 Mötestider under hösten 2025  
Krzysztof Marciniak informerade om att en mötesförfrågan kommer skickas ut via Doodle de 
närmsta dagarna för att bestämma höstens mötestider. Eventuellt blir det ett lunch till lunch- 
internat i oktober. 
 
§3 Information från kontaktförbundet 
Robert Andersson, SULF, informerade om att uppstart fortfarande pågår inför höstens 
förhandlingar och de yrkanden som ska göras. Man har beslutat att initiera ett arbete i en 
arbetsgrupp rörande hur lönesättande samtal fungerar inom hela Saco-S. Det pågår 
löneaktiviteter inom Partsrådet där nästa webbinarium äger rum 4 april. Många tvister med 
myndigheter som använder Statens servicecenter där det kommit krav på återbetalning av 
påstådd felutbetald lön i samband med sjukskrivning. SULF har gått ut med andra fackliga 
organisationer i Europa för att visa sitt stöd för forskare i USA som är satta under stor press nu 
utifrån den nya administrationen agerande. Kan vara ett bra tillfälle att locka till sig duktiga 
amerikanska forskare till Europa. I övrigt en hel del remissvar på utredningar som ska in 
rörande bl.a. lärarutbildning och migrationsregler. Finns eller kommer ett förslag från en 
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utredning att avsätta mer pengar inom takbeloppet för korta utbildningar kopplade till 
omställningsstudiestödet, gärna på distans.  
 
§4 Verksamhetsövergång av FÖ och BBF till RÖ 
Krzysztof Marciniak informerade kort om den verksamhetsövergång mellan LiU och Region 
Östergötland och den inrangeringsförhandling som genomförts. Statens respektive Region 
Östergötlands anställningsvillkor är olika varför den personal som flyttats över till regionen 
har fått viss lönehöjning som kompensation p.g.a. försämrade villkor hos nya arbetsgivaren. 
 
§5 Information och diskussion om pilotprojektet gällande tjänstgöringsplaner 
Åsa Rybo Landelius rapporterade om det pilotprojekt gällande tjänstgöringsplaner som vi nu 
driver på institutionerna MAI, IBL, IEI, IMT samt TEMA. 
 
§6 Vägledning vid planering av tjänsteresor vid LiU 
Janerik Lundquist informerade om de två dokument som finns framtagna rörande vägledning 
vid planering av tjänsteresor som varit uppe i CSG. Bland annat skall reseorder nu alltid fyllas i. 
Alla har sin del av ansvaret att läsa på om regelverket, både medarbetare och chefer. 
 
§7 Arbetsgrupper rapporterar 
Fanns inget att rapportera.  
 
§8 Välkomstbrev till nyanställda 
David Rule redogjorde för aktuell status av arbetet med välkomstbrev till nyanställda. 
Diskussion om hur alla Saco-S-förbund ska presenteras om och några utvalda ska lyftas fram. 
Arbetsgruppen kommer försöka få ut ett första brev i samband med kommande månadsskifte 
där man tydligt marknadsför funktionen där man kan söka fram alla olika Saco-S-förbund.  
 
§9 LSG-frågor 

a) En enig styrelse beslutade per capsulam den 25/2 2025 att utse Emma Enocksson 
Svensson till Saco-S representant i LSG vid IDA. 

b) Åsa Rybo Landelius påminde om stormötet den 20 mars 12:00-14.00 i KY 26. 
c) Övriga LSG-frågor: arbetas med att lösa vakanser. 

 
§10 Övrig information 

a) Krzysztof Marciniak påminde om Saco-S nätverksträffar under våren där nästa äger 
rum 2025-04-07 kl. 10:15-11:15. 

b) Justering av organisation i UF – Krzysztof Marciniak informerade om det förslag 
rörande planerade organisationsförändringar som presenterats på CSG den 17 mars. 
Avdelningar ska slås samman och enheter flyttas mellan avdelningar. 
Omorganisationen skall vara genomförd per den 1 maj 2025. Många frågor återstår 
och man kommer att fortsätta diskutera detta vid ett ut av de kommande CSG. 
 

§11 Parkeringslista 
Inga frågor parkerades. 
 
§12 Information till medlemmar 
Ingen information planeras i nuläget.  
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§13 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
§14 Mötet avslutas 
Ordföranden tackade för dagens möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Kjell Karlsson   Krzysztof Marciniak  Peter Hult 
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